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Interpelujący radny: Paweł Szewczyk 

Radny zapytał o przyszłość domu rodzinnego Otto Freundlicha w aspekcie rewitalizacyjnych 

planów Miasta. Przypomniał, że pozostało tam jedno mieszkanie, które nie może być przejęte 

w drodze zamiany z Miastem, gdyż wiązałoby się to ze skomunalizowaniem budynku, a nie 

można tego zrobić ze względu na trwałość projektu. 

Radny zaproponował rozważyć, czy Słupskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego nie 

mogłoby przejąć tego mieszkania w drodze zamiany – tym samym budynek w całości 

zostałby pozyskany dla celów Miasta.  
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